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De Raad
Nieuws van de gemeenteraad Amersfoort

Raadscommissies 1 oktober 

Meedoen en rondkomen, stand 
van zaken opvanglocaties dak- en 
thuislozen en brede jeugdaanpak 
 
Op 1 oktober vergadert de commissies Sociaal. 
De commissieleden geven hun mening over een 
programma dat als doel heeft dat iedereen in 
Amersfoort mee kan doen en genoeg geld heeft om 
rond te komen. Daarnaast worden de commissieleden 
bijgepraat over (nieuwe) opvanglocaties voor de dak- 
en thuislozen. Ook bespreekt de commissie twee 
moties van de PvdA over een brede jeugdaanpak.

Vergaderplanning van de gemeenteraad

Datum Soort bijeenkomst Tijd Locatie 
8 oktober Raadscommissie Omgeving  14.30 uur Raadzaal, stadhuis
 Raadscommissie Bestuur 19.30 uur Molendijkzaal, stadhuis
 Auditcommissie 18.30 uur Vermeerzaal, stadhuis

15 oktober Actualiteitenraad 15.00 uur Raadzaal, stadhuis
 Raadsvergadering Het Besluit 15.15 uur Raadzaal, stadhuis
 Het Plein 17.30 uur Vide, stadhuis

22 oktober  Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis
 Raadscommissie Bedrijvigheid 19.00 uur Raadzaal, stadhuis
 Raadscommissie Sociaal 19.00 uur Molendijkzaal, stadhuis

5 november Actualiteitenraad 15.00 uur Raadzaal, stadhuis
 Raadsvergadering Het Besluit 15.15 uur Raadzaal, stadhuis

INSPREKEN?

De commissieleden horen graag wat er 

leeft in de stad, zodat zij dat kunnen 

betrekken bij hun afwegingen over een 

bepaald onderwerp.

Aanmelden:
 033 469 4379

 gemeenteraad@amersfoort.nl

Op een andere manier uw mening geven? 
Neem direct contact op met raadsleden:

 amersfoort.nl/gemeenteraad
 gemeenteraad@amersfoort.nl

COMMISSIE 
SOCIAAL

Dinsdag 
19.00 - 22.30 uur

Zorg

Welzijn

Onderwijs

Inclusie

Werk & Inkomen

Sport

• Commissie Sociaal (19.00 uur)  

Agenda commissie Sociaal 

MOLENDIJKZAAL
19.00 – 19.15 uur: 
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over 

maatschappelijke onderwerpen 
•  Vaststellen besluitenlijst 10 september
•  Termijnagenda commissie, uitnodigingen, hamerstukken en 

actualiteiten

19.15 – 20.15 uur:
•  Uitgangspunten voor het uitvoeringsprogramma Meedoen 

en rondkomen (peiling - oordeelsvorming)

20.15 – 21.15 uur:
•  Stand van zaken maatschappelijke opvang (informatie/

gesprek - beeldvorming)

21.15 – 22.30 uur:
•  Conceptmoties brede jeugdaanpak: preventie 

(voorbereiding besluit - oordeelsvorming)

Let op: de vergaderplanning geeft richttijden. Hoe laat 
een agendapunt start, hangt af van het verloop van de 
vergadering. Het kan dus zijn dat een agendapunt eerder of 
later wordt besproken. 

College wil ideeën voor uitvoeringsprogramma Meedoen en rondkomen

Het college werkt aan een uitvoeringsprogramma dat als 
doel heeft dat iedereen in Amersfoort mee kan doen en 
genoeg geld heeft om rond te komen. De commissie gaat in 
gesprek over aandachtspunten voor dit programma.

De meningen van de commissie gaat het college gebruiken 
bij het verder uitwerken van het uitvoeringsprogramma 
Meedoen en rondkomen.

Meer huishoudens hebben moeite met rondkomen
Gekeken naar het landelijk gemiddelde doet Amersfoort het 
niet slecht. Er zijn minder huishoudens met geregistreerde 
schulden en een inkomen tot en met 120 procent van het 
sociaal minimum. (Het sociaal minimum is het minimale 
bedrag dat iemand nodig heeft voor zijn levensonderhoud.) 
Maar toch zijn er steeds meer huishoudens in Amersfoort die 
moeite hebben om rond te komen.

Kinderen moeten altijd mee kunnen doen
Het college wil van de commissieleden horen hoe zij 
aankijken tegen verschillende uitgangspunten. Eén van de 
uitgangspunten is: we zorgen ervoor dat kinderen altijd mee 
kunnen doen, dat zij vanaf jonge leeftijd genoeg kansen 
krijgen om zich te ontwikkelen om armoede en uitsluiting 
op latere leeftijd zoveel mogelijk te voorkomen. Een ander 
uitgangspunt schrijft een integrale (complete) aanpak voor. 
Daarbij wordt niet alleen gekeken naar financiën, maar 

ook naar bijvoorbeeld een goede gezondheid, betaalbare 
huisvesting en gezonde relaties. Want bestaanszekerheid 
gaat ook over die onderdelen.

Moeilijke keuzes
Ook wil het college in gesprek over een aantal moeilijke 
keuzes. Bijvoorbeeld: geef je ouders een geldbedrag en 
vertrouw je erop dat zij dit gebruiken voor kinderen als dit 
nodig is, óf houden we bepaalde regelingen voor kinderen in 
stand?

In Amersfoort moet iedereen mee kunnen doen (foto: Donate 
Schuil).

Vergaderingen volgen

De commissievergaderingen, raadsvergadering en Het Plein zijn openbaar. U bent van harte 
welkom op het stadhuis! Of kijk online mee: amersfoort.raadsinformatie.nl/live.
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Commissie wordt bijgepraat over opvang van dak- en thuislozen

Het college vertelt de commissie hoe het ervoor staat met de aanbesteding van een nieuwe locatie voor dak- en 
thuislozen. Ook praat het de commissie bij over de tijdelijke (winter)opvang.

Er zijn in Amersfoort niet genoeg opvangplekken voor 
dak- en thuislozen. Daarom is er een nieuwe, vaste 
locatie nodig. Dit najaar start de gemeente een nieuwe 
aanbestedingsprocedure voor een locatie. Dit is een vervolg 
op de inkoopprocedure van afgelopen jaar. In mei besloot 
de rechter dat de aanbesteding opnieuw gedaan moest 
worden, de reden is een gebrek in de gekozen procedure. 

Daarnaast is deze maand een tijdelijke (winter)opvang 
geopend.
 
Nieuwe aanbesteding
Het college werkt aan een nieuwe aanbesteding voor de 
maatschappelijke opvang en praat de commissieleden 
bij. De commissieleden krijgen meer informatie over de 
precieze opdracht en het inkoopproces. Commissieleden 
kunnen aandachtspunten meegeven aan het college om te 
betrekken bij de aanbesteding.
 
Meer informatie over de aanbesteding staat op  
amersfoort.nl/aanbesteding-maatschappelijke-opvang-
regio-amersfoort.
 
Tijdelijke opvangplekken geopend
In juli vroeg de gemeenteraad om snel te zorgen voor extra 
opvangplekken totdat de nieuwe locatie klaar is. Daarom is 
half september, eerder dan gepland, een tijdelijke (winter)
opvang geopend. In gebouw De Es op het terrein van Zon 
& Schild is plek voor twintig personen. Deze extra opvang 
is open tot ongeveer eind april. De commissieleden worden 
bijgepraat de inzet van de tijdelijke locatie voor (winter)
opvang.

Commissieleden bespreken moties 
PvdA over brede jeugdaanpak 

De commissie gaat in gesprek over twee moties van de 
PvdA. De ene gaat over de aanpak van jeugdoverlast in 
Vathorst. De andere over meer aanbod voor meiden bij 
jongerenwerk.

Op basis van eerdere gesprekken in de commissie en eigen 
onderzoek, heeft de PvdA twee conceptmoties voorbereid. 
Eén motie gaat over jeugdoverlast in Vathorst. De fractie wil 
het college vragen om onderzoek te doen naar deze overlast 
en om te bekijken of een vaste jeugdgroepenaanpak een 
oplossing zou kunnen zijn. Met de andere motie wil de PvdA 
het college vragen om bij het jongerenwerk te zorgen voor 
meer aanbod voor meiden. De fractie zegt dat er nu te weinig 
aanbod voor deze groep is. 

Indienen moties
De PvdA dient de moties mogelijk in 
bij de eerstvolgende raadsvergadering 
Het Besluit zodat de raad er een 
besluit over kan nemen. Dit hangt 
af van de bespreking tijdens deze 
commissievergadering.

Beide moties over de brede 
jeugdaanpak zijn van raadslid Rachida 
Issaoui van de PvdA (foto: Annemoon 
van Hemel).

De opvanglocatie voor dak- en thuislozen aan het Smallepad
voldoet niet meer aan de eisen (foto: Kwintes).

Terugblik De Raad 17 september 

Jeroen Bulthuis tijdelijk wethouder, 
Harmen Niemeijer-Scheffer nieuw 
raadslid, woningbouw De Nieuwe 
Stad en verbeteren participatie 
 
Op 17 september kwam de gemeenteraad bijeen voor 
de Actualiteitenraad, raadsvergadering Het Besluit en 
raadsinformatiemarkt Het Plein. Tijdens Het Besluit 
werd Jeroen Bulthuis benoemd tot tijdelijk wethouder 
en Harmen Niemeijer-Scheffer beëdigd als nieuw 
raadslid. De raad ging akkoord met de bouwplannen 
voor De Nieuwe Stad en met de aanbevelingen 
van de rekenkamer over participatie. Ook nam de 
raad twee moties aan: over het opstellen van een 
onderzoeksverordening voor raadsonderzoeken en 
over het verlagen van de maximumsnelheid op de A1.

Actualiteitenraad: Overlast Vathorst, situatie Ter Apel en bezuinigingen

Tijdens De Actualiteitenraad stelden raadsleden vragen over actuele onderwerpen die niet op de agenda van Het Besluit 
stonden. De vragen gingen over overlastgevende jongeren in Vathorst, de situatie in Ter Apel (en wat Amersfoort zou kunnen 
betekenen) en eventuele gemeentelijke bezuinigingen als gevolg van Prinsjesdag.

Drie raadsleden hadden zich aangemeld voor vragen over 
de overlastgevende jongeren in Vathorst. Arie den Ouden 
(CDA), Rachida Issaoui (PvdA) en Maarten Flikkema (VVD) 
stelden vragen aan het college. De vragen gingen er onder 
andere over waarom er het weekend vóór de vergadering veel 
overlast was en of de jongeren bekend zijn. Andere vragen 
gingen over de aanpak. Wat doet de gemeente en wat kan zij 
nog meer doen? Kan een samenscholingsverbod helpen?

Kijken naar wat jongere nodig heeft
Burgemeester Lucas Bolsius had nog geen verklaring voor 
de piek van dat weekend. Wel wist hij te vertellen dat er 38 
jongeren bekend zijn, dat zij uit tien verschillende wijken 
in Amersfoort komen én dat negen jongeren ouder dan 
achttien jaar zijn. De afgelopen periode heeft de gemeente 
de ‘jeugdaanpak’ toegepast. Jongeren en ouders krijgen dan 
bezoek. Hun wordt gevraagd wat er nodig is om dergelijk 
gedrag voortaan te voorkomen. Deze persoonlijke aanpak 
zorgt voor beter gedrag. Bolsius lichtte toe dat het gedrag van 
jonge mensen na corona (in heel Nederland) onderwerp van 
onderzoek is. Ook gaf hij aan dat het opzoeken van grenzen 
hoort bij de ontwikkeling van jongeren. Maar: “Grenzen 
oversteken is onacceptabel.” De burgemeester zegde toe om 
met de politie te bekijken of een samenscholingsverbod óf 
verblijfontzegging een goed middel is. Hij beloofde de raad 
hierover zo snel mogelijk te informeren.

Hulp bieden aan Ter Apel 
Raadsleden Hanske Mulder-van Maanen (ChristenUnie) en 
Bram Leeuwenkamp (GroenLinks) stelden vragen over de 
situatie in Ter Apel. Ze noemden het zeer onwenselijk en 
schandalig dat asielzoekers in Ter Apel buiten moeten slapen 
nu de situatie uit de hand loopt. Mulder-van Maanen vroeg 
of de gemeente Amersfoort hulp kan bieden door een klein 

aantal asielzoekers op te vangen. Leeuwenkamp vroeg de 
burgemeester om op verschillende plekken aandacht te 
vragen voor het blijven uitvoeren van de Spreidingswet. Die 
regelt dat asielzoekers over provincies en gemeenten worden 
verdeeld. 

Burgemeester Lucas Bolsius benadrukte dat Amersfoort 
barmhartig wil zijn. "We hebben niet te maken met nummers 
en aantallen, maar met mensen.” Die mensen moeten niet 
alleen onderdak krijgen, maar ook begeleiding, dagbesteding 
en onderwijs. Los van wat Den Haag besluit, gaat het college 
uit van de Spreidingswet. Op basis daarvan heeft Amersfoort 
een forse opgave voor het realiseren van extra plekken. 
Bolsius beloofde op korte termijn te bekijken hoe Amersfoort 
samen met de andere Utrechtse gemeenten Ter Apel kan 

helpen. Ook beloofde hij om met deze gemeenten in gesprek 
te gaan met het kabinet.

Moet gemeente meer bezuinigen na plannen Prinsjesdag? 
Raadslid Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid) maakt 
zich zorgen over de financiën van de gemeente Amersfoort 
na het bekendmaken van de plannen op Prinsjesdag. Hij gaf 
aan dat er grote bezuinigingen aankomen. Volgens hem was 
het niet realistisch dat gemeenten na ‘ravijnjaar 2026’ (vanaf 
dat jaar krijgen gemeenten veel minder geld vanuit het Rijk) 
meer budget krijgen. Daar zou de gemeente volgens hem 
wél op gerekend hebben bij de kadernota. (Met de kadernota 
stelt de gemeenteraad vast waar de gemeente de komende 
jaren geld aan uitgeeft en hoeveel dat mag kosten). Van 
Lamoen wilde van het college weten of de gemeente meer 
zou moeten bezuinigen dan in de kadernota is afgesproken. 
Wethouder Willem-Jan Stegeman antwoordde dat het 
college bij het maken van de plannen niet ‘gegokt’ heeft 
op een meevaller uit Den Haag. “Wij hebben behoudend 
begroot.” Verder verwees hij naar de nieuwe begroting van de 
gemeente die hij een week later (dinsdag 24 september) zou 
presenteren.

Amersfoort vangt vluchtelingen op in het asielzoekerscentrum 
aan de Barchman Wuytierslaan. Daarnaast zijn er momenteel 
verschillende tijdelijke locaties (foto: Simon Lamme).

Raadslid Tom van Lamoen (Amersfoort voor Vrijheid) maakt 
zich zorgen om de financiën van de gemeente (foto: griffie).

Op deze pagina’s leest u een beknopte terugblik op een aantal onderwerpen waarover de 
raad een besluit nam. Voor een volledige weergave van de behandeling van alle onderwerpen, 
de stemverklaringen en de reactie van het college, verwijzen we u naar de uitzending van de 
vergaderingen en het schriftelijk verslag. De vergaderstukken (zoals raadsvoorstellen en moties en 
amendementen), het schriftelijk verslag en de besluitenlijst vindt u op Politiek Portaal. U kunt de 
vergaderingen daar ook terugkijken. Daarnaast kunt u de vergaderingen terugkijken via YouTube.   

Scan deze QR-code om De 
Raad van 17 september 
via Politiek Portaal terug 
te kijken. 

Scan deze QR-code 
om De Raad van 17 
september via YouTube 
terug te kijken. 

Informatie over 
Het Besluit 
Bij Het Besluit waren 35 
van de 39 raadsleden 
aanwezig. Afwezig waren 
de raadsleden Ida Bromberg 
(GroenLinks), Hans Lemain 
(VVD), Reinier Polinder 
(ChristenUnie) en Maaike 
Varwijk (Amersfoort2014). 
De raadsleden Tahsin Bülbül 
(DENK), Kees Kraanen (VVD), 
Hugo Kruyt (SP) en Rob 
Smulders (PvdA) waren een 
deel van de vergadering 
afwezig. Dat verklaart het 
verschil in deelnemers aan 
de stemmingen. 

Verschil tussen motie en amendement 
Met een motie doet de raad een verzoek aan het college. Dit kan bij een raadsvoorstel horen, 
of over een willekeurig onderwerp gaan. Met een amendement kan de raad een raadsvoorstel 
laten wijzigen. Moties en amendementen worden aangenomen als de meerderheid van de 
raad voor stemt. Als een amendement wordt aangenomen, dan wordt het oorspronkelijke 
raadsvoorstel gewijzigd. Over dat gewijzigde voorstel neemt de raad vervolgens een besluit.  
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Raad stemt in met 850 nieuwe woningen in De Nieuwe Stad 

In De Nieuwe Stad komen ongeveer 850 nieuwe woningen, 10.000 vierkante meter aan kantoorruimte en allerlei 
voorzieningen. Na een debat ging het overgrote deel van gemeenteraad akkoord met het nieuwe bestemmingsplan voor de 
ontwikkeling.

Met het nieuwe bestemmingsplan wordt De Nieuwe 
Stad ontwikkeld tot een locatie voor wonen, werken en 
recreatie. De Nieuwe Stad ligt vlak bij de binnenstad, 
tussen het Eemplein en de Kop van Isselt. Naast woningen 
en kantoren komt er ook ruimte voor horeca en culturele 
en maatschappelijke voorzieningen. Het wordt een 
dichtbebouwd gebied met hoogbouw. De hoogste 
woongebouwen worden zeventig meter hoog. Er komen 280 
sociale huurwoningen en 210 middeldure woningen. 

Autoluw
Duurzaamheid wordt in De Nieuwe Stad een belangrijk 
thema. Daarom wordt het gebied groen en autoluw. Het 
college verwacht dat veel inwoners gebruik gaan maken 
van het openbaar vervoer. Station Amersfoort Centraal is 
bijvoorbeeld op loopafstand. Er komt een parkeergarage in 
het gebied.

Kritiek SP
Raadslid Hugo Kruyt (SP) uitte kritiek op het plan. Volgens 
hem heeft “de gewone Amersfoorter” behoefte aan meer 
sociale huurwoningen. En ook aan woningen van meer 
dan veertig vierkante meter voor gezinnen. Iets waar geen 
sprake van is bij deze plannen. Hij kaartte daarbij aan dat 
woningcorporaties grotere woningen verkopen. Raadslid 
Menno Fousert (Amersfoort2014) gaf aan zich ook zorgen 

te maken over de verkoop van eengezinswoningen waar 
vaak kleine “kippenhokken” voor terugkomen. Hij was voor 
het voorstel, maar stelde voor om op een ander moment 
in discussie te gaan over de verkoop van sociale woningen. 
Raadslid Natanja Vreugdenhil (Partij voor de Dieren) 
verbaasde zich over de houding van Kruyt: “De heer Kruyt 
loopt voorop in demonstraties over de wooncrisis. Nu ligt 
er een plan voor honderden betaalbare woningen en is de 
heer Kruyt uiterst kritisch.” Zelf is zij groot voorstander 
van inbreiding (bouwen binnen de bestaande stad) omdat 
daarmee de natuur wordt beschermd. Ook raadslid Giel van 
der Steenhoven (GroenLinks) ging tegen Kruyt in: “Wat zou 
hij zeggen tegen jongeren of statushouders die nu wachten 
op een huis in Amersfoort? Door tegen dit project te 
stemmen, zegt de SP in feite dat het ze niet kan schelen dat 
men op een woning wacht.”

Nieuwe parel
Veel andere raadsleden spraken hun enthousiasme uit over 
het plan. Raadslid Alex Engbers (CDA) noemde het plan 
“goed voor iedereen die snakt naar een woning.” “Mijn 
dochter zou dolblij zijn met veertig vierkante meter en zo 
zijn er velen [...]. De SP pleit terecht voor sociale woningen, 
maar van alles is heel veel nodig.” Ook raadslid Dirk-Joost 
van Hamersveld (D66) was positief: “Er wordt hier met durf 
een nieuwe parel toegevoegd aan de stad.”

Het raadsvoorstel werd aangenomen met 31 stemmen voor 
(D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, Amersfoort2014, 
PvdA, Partij voor de Dieren, Beter Amersfoort en BPA) en 3 
stemmen tegen (SP en Amersfoort voor Vrijheid).

 

Impressie van een van de toekomstige woongebouwen (bron: 
Schipper Bosch).

Raad benoemt Jeroen Bulthuis tot tijdelijk wethouder en laat Harmen Niemeijer-Scheffer toe als nieuw raadslid

De gemeenteraad heeft raadslid Jeroen Bulthuis 
(GroenLinks) benoemd tot tijdelijk wethouder. Bulthuis zal 
de komende periode Astrid Janssen vervangen, die vanwege 
familieomstandigheden haar werk niet kan doen. Een van 
haar kinderen is ernstig ziek.

Janssen is vanaf 17 september met verlof voor een periode 
van zestien weken. De fractie van GroenLinks heeft daarom 
raadslid Jeroen Bulthuis voorgedragen als tijdelijk wethouder. 
Bulthuis vond het een eer om voorgedragen te worden, maar 
gaf aan er een dubbel gevoel bij te hebben.

Anoniem stemmen
De gemeenteraad stemde met stembriefjes over zijn 
benoeming. Dit is gebruikelijk bij besluiten over personen. Een 
(grote) meerderheid stemde voor zijn benoeming en dus werd 
Bulthuis benoemd.

Het raadsvoorstel werd aangenomen met 30 stemmen 
voor, 3 stemmen tegen en één ongeldige stem (het 
stembriefje was niet goed ingevuld). Omdat er anoniem 
werd gestemd, is niet bekend wie voor en wie tegen hebben 
gestemd. 

Door de benoeming van Bulthuis ontstond er een vacature in 
de raad. Harmen Niemeijer-Scheffer werd daarom beëdigd als 
raadslid voor GroenLinks. Hij was tijdens deze raadsperiode 
een tijd buitengewoon fractielid.

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen zonder 
stemming.

Jeroen Bulthuis (GroenLinks) is benoemd tot tijdelijk wethouder 
(foto: griffie).

Harmen Niemeijer-Scheffer (GroenLinks) legde de eed af (foto: 
griffie).

Raad akkoord met aanbevelingen om participatie te verbeteren

De gemeenteraad heeft de aanbevelingen van de rekenkamer Amersfoort aangenomen om participatie door de gemeente 
Amersfoort te verbeteren. Het college kreeg daarmee de opdracht de aanbevelingen uit te voeren.

De rekenkamer Amersfoort onderzocht hoe de gemeente 
haar inwoners probeert te betrekken bij het maken van 
keuzes. De gemeente maakt werk van participatie, blijkt 
daaruit, maar tegelijk is onduidelijk of het beleid en de 
uitvoering het gewenste effect hebben. Dat komt onder 
andere doordat het beleid op het gebied van participatie 
geen duidelijke doelen heeft. Uit het onderzoek blijkt ook 
dat de besluiten wel verbeteren door participatie, maar dat 
dit niet voor iedereen duidelijk is. En: er is veel participatie, 
maar toch zijn deelnemers niet tevreden.

Aanbevelingen
Een van de aanbevelingen aan de raad is om inwoners 
duidelijk te maken wat er met hun inbreng gebeurt. Ook 
stelde de rekenkamer voor dat het college en de raad de 
spelregels tijdens een traject niet veranderen.

Scan deze QR-code voor een 
overzicht van de uitkomsten van 
het  rekenkameronderzoek naar 
participatie.

Heldere spelregels
D66, CDA, PvdA en Partij voor de Dieren dienden bij het 
raadsvoorstel de motie ‘Heldere regels bij participatie’ 
in. Raadslid Lisa Overmars (D66) riep het college op om 
inwoners duidelijk en helder te informeren over het 
participatieproces: “Hoe ziet het proces eruit? Wat gebeurt 
er met de inbreng van inwoners? Wat zijn de rechten van 
inwoners? Wie neemt uiteindelijk de beslissing? [...] Als de 
inwoners meer duidelijkheid krijgen, wordt een succesvoller 
participatieproces gecreëerd.” Verschillende raadsleden 
waren van mening dat de motie niets toevoegt. Raadslid 
Maarten Flikkema (VVD): “De motie roept niet op tot iets 
nieuws, maar onderstreept wat belangrijk is. De VVD stemt 
voor, ondanks dat de motie overbodig is.” Voor Amersfoort 
voor Vrijheid en Amersfoort2014 was dit wel een reden 
om tegen te stemmen. Volgens raadslid Thomas van der 
Eerden (Amersfoort2014) vat de motie samen wat er in de 
discussies tijdens commissievergaderingen is besproken. 
Hij rekent erop dat de wethouder die input gebruikt bij het 
uitvoeren van de aanbevelingen. 

Wethouder Ben van Koningsveld gaf aan dat het college 
de motie steunt en die in de geest van de wet te kunnen 
uitvoeren.

De motie werd aangenomen met 28 stemmen voor (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, PvdA, Partij voor de 
Dieren, SP, Beter Amersfoort, BPA en DENK) en 4 stemmen 
tegen (Amersfoort2014 en Amersfoort voor Vrijheid).

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen.

Rekenkamer Amersfoort
De rekenkamer Amersfoort is een onafhankelijk orgaan 
dat het bestuur van de gemeente toetst. De rekenkamer 
voert onderzoeken uit en doet aanbevelingen aan 
de gemeenteraad. Kijk voor meer informatie over de 
rekenkamer Amersfoort op amersfoort.nl/rekenkamer.

Het college heeft de opdracht gekregen om de participatie te 
verbeteren (foto: Simon Lamme). 



Nieuws van de gemeente Amersfoort   woensdag 25 september 2024 Stadsberichten | 4

College gaat in Den Haag lobbyen voor verlaging maximumsnelheid op  
A1 ’s avonds en ’s nachts

Het college gaat actie ondernemen om de maximumsnelheid op de A1 bij Amersfoort tussen 19.00 en 6.00 uur te verlagen 
naar 100 kilometer per uur. Dat heeft de raad besloten.

’s Avonds en ’s nachts gaat de maximumsnelheid op dit 
deel van de snelweg omhoog van 100 naar 130 kilometer 
per uur. CDA, GroenLinks, BPA en Amersfoort2014 dienden 
samen de motie ‘De stille kracht’ in. Zij vroegen het college 
om bij Amsterdam en Hilversum na te vragen waarom de 
maximumsnelheid op hun deel van de A1 niet omhoog 
gaat. Ook vroegen de fracties om er in Den Haag voor te 
lobbyen dat de maximumsnelheid 100 kilometer per uur 
wordt. Ze verzochten het college om de raad voor 1 april 
2025 te informeren over hoe het gaat. Raadslid Alex Engbers 

(CDA) gaf als redenen voor de motie geluidsoverlast in 
Vathorst, Nieuwland en Zielhorst en het verminderen van 
de uitstoot van fijnstof. Mede-indiener raadslid Dillian Hos 
(GroenLinks) gaf aan mensen uit Vathorst en Nieuwland 
te spreken die overlast ervaren van geluid én het fijnstof. 
Raadslid Kirsten Mik (D66) benoemde de nachtrust. “De 
stad is verantwoordelijk om op het effect van geluid op de 
gezondheid van inwoners te letten.”

Niet iedereen was enthousiast. Volgens raadslid Maarten 
Flikkema (VVD) lost de motie niets op en vraag het wel om 
inzet terwijl er beperkte capaciteit is. “Het geluidsniveau 
wordt met 3 decibel verlaagd op een geluidsniveau van 80 
decibel. Dat verschil is voor het menselijk oor nauwelijks 
waarneembaar.” Raadslid Tahsin Bülbül (DENK) omschreef de 
motie als ‘het pesten van autobezitters’.

Wethouder Tyas Bijlholt was het eens met de motie. Wel 
vroeg hij om de datum in de motie los te laten, zodat het 
college “op gepaste manieren en de juiste momenten” het 
signaal in Den Haag onder de aandacht kan brengen.

De motie werd aangenomen met 27 stemmen voor (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA, 
Partij voor de Dieren, SP, Beter Amersfoort en BPA) en 4 
stemmen tegen (VVD, Amersfoort voor Vrijheid en DENK).

Griffie krijgt opdracht 
onderzoeksverordening te maken

De griffie, de ambtelijke ondersteuning van de raad, 
gaat een onderzoeksverordening voor raadsonderzoeken 
voorbereiden. Dat is de uitkomst van de behandeling van 
een motie.

De motie ‘Opstellen onderzoeksverordening’ werd 
ingediend door D66, Amersfoort2014, ChristenUnie, 
Partij voor de Dieren en CDA. De fracties vroegen om een 
onderzoeksverordening met regels voor raadsenquêtes 
en andere onderzoeken. Daar bestaan in Amersfoort 
nu geen regels voor. Met een raadsonderzoek kan de 
gemeenteraad onderzoek laten doen naar het beleid en 
bestuur van het college van burgemeester en wethouders. 
Raadslid Dirk-Joost van Hamersveld (D66) lichtte toe: 
“Omdat er geen verordening is voor raadsenquêtes of 
andere onderzoeksmogelijkheden, kan niets worden 
gedaan. Mocht dit in de toekomst gewenst zijn, dan moet 
dit ordentelijk (netjes, red.) kunnen verlopen. De griffie wil 
dat oppakken als de raad daar opdracht toe geeft.” 

De motie werd unaniem aangenomen.

De gemeenteraad wil dat de maximumsnelheid op de A1 
bij Amersfoort ’s avonds en ’s nachts omlaag gaat naar 100 
kilometer per uur (foto: Simon Lamme).

Er komen regels voor raadsonderzoeken (foto: Gemeente 
Amersfoort).

De raad nam nog meer 
raadsvoorstellen aan, waaronder:  
•  De benoeming van Bram Leeuwenkamp als tweede 

plaatsvervangend voorzitter van de commissie Sociaal.
•  Het afgeven van een verklaring van geen bedenkingen af 

voor bouw van twee woningen aan de Roerstraat 28-30 
in het Soesterkwartier.

•  Het afgeven van een verklaring van geen bedenkingen 
af voor de bouw van een huis naast boerderij aan de 
Zeldertseweg 20 in Hoogland.

•  Het vaststellen van bestemmingsplan ‘Partiële 
herziening Veegplan B – Archeologie’ met een beter 
beeld van archeologische waarden in Amersfoort.

Scan deze QR-code om alle 
raadsvoorstellen en bijbehorende 
documenten te lezen. 

Het Plein: Climate Fresk en Impact033

Op raadsinformatiemarkt Het Plein gaven Klimaatburgemeesters (een landelijke overheidscampagne) en de burgerbeweging 
Grootouders voor het Klimaat een demonstratie van Climate Fresk. Dit is een kaartspel om mensen bewuster te maken van 
het klimaat. Ook stelde Impact033 zich voor. Deze organisatie werkt aan een duurzame en inclusieve samenleving. 

Bij het kaartspel Climate Fresk moeten deelnemers kaarten 
op de juiste volgorde leggen van oorzaak en gevolg. 
Bijvoorbeeld: wat is het gevolg van het smelten van zee-
ijs voor de waterspiegel? Vervolgens gaan deelnemers met 
elkaar in gesprek over gevoelens, vragen en oplossingen.  

Impact033 
De organisatie Impact033 werkt samen met de overheid, 
scholen, bedrijven, maatschappelijke organisaties en 
inwoners aan een duurzame en inclusieve samenleving. 

Zo zijn er projecten gestart op het gebied van armoede-
bestrijding en een inclusieve arbeidsmarkt. Meer informatie 
staat op impact033.nl.  
  
Wilt u ook uw idee, plannen of ambities voor de stad delen 
met de raadsleden? De volgende raadsinformatiemarkt is  
op 15 oktober. U kunt zich aanmelden op telefoonnummer 
033 469 4379 (raadsgriffie) of via e-mail:  
gemeenteraad@amersfoort.nl.  
Op amersfoort.nl/gemeenteraad vindt u meer informatie.  

De organisatie Impact033 stelde zichzelf voor aan de raad 
(foto: griffie).

Klimaatburgemeesters en Grootouders voor het Klimaat gaven 
een demonstratie van het spel Climate Fresk (foto: griffie).

Informatie over de raad

 amersfoort.nl/gemeenteraad
 Politiek Portaal: amersfoort.raadsinformatie.nl 

 gemeenteraad@amersfoort.nl 
 033 469 4379 (griffie)

Postadres
Postbus 4000
3800 EA Amersfoort

Meld u aan voor de wekelijkse  
nieuwsbrief RaadsMail:  
amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven

 @RaadAmersfoort 
 youtube.com/raadamersfoort 
 facebook.com/raadamersfoort  
 instagram.com/gemeenteraadamersfoort

Kom zaterdag 12 oktober in Leusderkwartier op de koffie bij raadsleden

Op zaterdag 12 oktober van 10.30 tot 11.30 uur is het weer inloopspreekuur. Dat is een laagdrempelige en toegankelijke 
manier om contact te hebben met raadsleden. Bij een kop koffie is er volop ruimte voor een goed gesprek. U kunt als 
inwoner vertellen wat u belangrijk vindt voor uw buurt of wijk, of voor heel Amersfoort.

Het spreekuur is er om uw mening te kunnen geven over 
plannen van de gemeente. Ook kunt u zorgen uiten over 
wat er speelt in uw buurt, vragen stellen, een goed idee 
inbrengen, of gewoon kennismaken met raadsleden. U kunt 

zonder afspraak binnenlopen. Verschillende raadsleden zijn 
aanwezig om met u in gesprek te gaan. We zien u graag op 
12 oktober! De locatie is Huis Miereveld, Miereveldstraat 72, 
3817 RP in Amersfoort.

Het raadspreekuur wordt dit keer gehouden in Huis Miereveld 
(foto: huismiereveld.nl).
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Scan de QR-code om direct 
naar het Instagramaccount 
van de kinderburgemeester 
te gaan!  

Kinderburgemeester
Aiden Seijmonson

In deze rubriek lees je 
over de activiteiten van 
kinderburgemeester  
Aiden Seijmonson. 

Meer informatie over de kinderburgemeester staat op amersfoort.nl/kinderburgemeester.

Oudheidkundige Vereniging 
Flehite heeft een LEGO-set van de 
skyline van Amersfoort gemaakt. 
In deze set zitten de Koppelpoort, 
de Onze-Lieve-Vrouwetoren, de 
Foortse Torens in Vathorst, het 
Belgenmonument, de Kei en de 
spoorbrug met trein voor de 
Koppelpoort. Aiden heeft afgelopen 
week het bouwpakket in elkaar 
gezet.

Wil je de kinderburgemeester ergens voor 
uitnodigen? Heb je een vraag? Een idee voor je wijk? 
Of een mooi idee dat de kinderburgemeester en de 
kinderraad kan helpen om hun droom van dit jaar te 
verwezenlijken, namelijk dat ieder kind zich welkom 
voelt? Mail dan naar: 
  kinderburgemeester@amersfoort.nl.


